

Inscription aux ateliers /

Registration form for Language workshops 2024-2025

Workshops will start on Monday September 23rd and will run each week during school terms until June 2025. Workshops are led by volunteer facilitators as a service to FGB members. The annual fee is **40€ per workshop**. The workshops scheduled for 2024-2025 are listed below. Please circle the one(s) you've chosen.

Les ateliers débuteront la semaine du 23 septembre et auront lieu chaque semaine pendant l'année scolaire jusqu'en juin 2025. Ils sont animés par des bénévoles assurant ce service pour les membres de FGB. Le tarif annuel est de **40€ par atelier**. Vous trouverez ci-dessous la liste des ateliers prévus pour 2024-2025. Merci d'entourer le ou les atelier(s) choisi(s).

Informations : **Véronique Baudin** verobau46@orange.fr Tél 06 30 92 82 56



Name : Member n°

Address :

Tel E-Mail

Workshop : I have circled the workshop(s) I want to attend/ J'entoure l'atelier (ou les ateliers) souhaité(s).

I attach my cheque/ je joins mon chèque de€ à l'ordre de l'Association France Grande-Bretagne

OR I am paying by bank transfer to the F-BG account / **OU** je paie par virement vers le compte F-GB :

FR76 1120 6000 9410 1968 3100 044 BIC AGRIFRPP812

Courrier à Véronique Baudin, 800 Chemin de Bournel 46230 Lalbenque ou Boîte à lettres n° 52

F-GB Maison des Associations, Espace Clément Marot – 46000 Cahors

Lundi/ Monday

15h English Conversation *Michele Riopelle*

16h30 English Conversation *Michele Riopelle*

Mardi/Tuesday

10h 00 Bilingual Discussion (groupe 1)

13h30 Proficient French *Thierry Taillepied*

15h15h English Intermediate *Isabelle Fisher*

Mercredi/Wednesday

10h00 Real French Beginners *Véronique Baudin*

13h45 Advanced French *Mireille Chauzit*

15h15 French Conversation *Mireille Chauzit*

Jeudi/Thursday

10h00 French Intermediate *Isabelle Fisher*

11h00 Intermediate English *Jill de Paolis*

13h30 English for Beginners *Jill de Paolis*

14h15 English Conversation *New facilitator*

15h45 Bilingual Discussion (group 2)

English facilitator needed.

We need a native English-speaking facilitator for the year 2024-2025 to lead the Thursday workshop from 2:15 p.m. to 3:45 p.m. Alison and Judith alternately led this workshop in which the French have a good level of English. If you are interested, please contact Véronique at verobau46@orange.fr. Proposals to replace in English or French are also welcome. Your help is precious. Volunteers are always welcomed with pleasure at FGB!

On recherche un animateur anglophone.

Nous aurions besoin d'un animateur ou d'une animatrice native anglophone pour l'année 2024-2025 pour animer l'atelier du jeudi de 14h15 à 15h45. Alison et Judith animaient en alternance cet atelier où les Français ont un bon niveau d'anglais. Si vous êtes intéressés, merci de contacter Véronique à verobau46@orange.fr. Les propositions pour remplacer en anglais comme en français sont aussi les bienvenues. Votre aide est précieuse. Les bénévoles sont toujours accueillis avec plaisir à FGB !

Nous ne sommes pas une école de langues, mais une association de bénévoles qui proposent des ateliers de discussion. We are not a language school, but an association of volunteers who offer discussion workshops.